
PROTOKÓŁ NR XLII/2014
z obrad XLII Sesji Rady Gminy Godkowo kadencji 2010 -2014

odbytej w dniu 28 marca 2014 roku 
w sali narad Urzędu Gminy w Godkowie

Ad. pkt 1.

Przewodnicząca  Rady  Gminy  Pani  Ela  Jankowiak  dokonała  otwarcia  obrad  XLII 
sesji Rady Gminy. Przywitała zebranych i stwierdziła prawomocność obrad. Zgodnie 
z listą obecności w chwili rozpoczęcia obrad uczestniczy 13 radnych na stan 15.
W obradach ponadto udział wzięli:
1. Wójt Gminy Godkowo – Janusz Ryszard Grzywalski
2. Sekretarz Gminy – Danuta Anna Janczuk
3. Skarbnik Gminy – Bożena Makuch
4. Kierownicy jednostek organizacyjnych
5. Sołtysi – lista obecności w załączeniu

Ad. pkt 2.

Przewodnicząca  Rady  Gminy  odczytała  porządek  obrad,  który  otrzymali  radni  i 
zaproszeni goście:
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Odczytanie porządku obrad.
3. Informacja Wójta Gminy z pracy w okresie międzysesyjnym.
4. Interpelacje i wnioski Radnych.
5. Zapytania mieszkańców gminy.
6. Prezentacja sprawozdań:

- z pracy Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Godkowie za 2013 rok,
- z działalności Biblioteki Publicznej Gminy Godkowo za 2013 rok,
- z pracy Zakładu Usług Komunalnych w 2013 roku.

7. Podjęcie  uchwały  Nr  XLII/215/2014  w  sprawie  powołania  kierownika  Urzędu 
Stanu Cywilnego.
8. Podjęcie  uchwały  Nr  XLII/216/2014  w sprawie  diet  przysługujących  sołtysom 
sołectw gminy Godkowo i zasad ich wypłacania.
9. Podjęcie uchwały Nr XLII/217/2014 w sprawie wyrażenia/niewyrażenia zgody na 
wyodrębnienie środków stanowiących fundusz sołecki w budżecie Gminy Godkowo 
na 2015 rok.
10. Podjęcie uchwały Nr XLII/218/2014 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Godkowo na lata 2014-2017. 
11. Podjęcie uchwały Nr XLII/219/2014 w sprawie zmiany budżetu gminy Godkowo 
na 2014 rok.
12.  Podjęcie  uchwały  Nr  XLII/220/2014  w  sprawie   przekazania  środków 
finansowych  na  Fundusz  Wsparcia  Policji  z  przeznaczeniem  na  częściowe 
sfinansowanie zakupu samochodu oznakowanego na potrzeby służby prewencyjnej.
13. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski.



14. Przyjęcie protokołu z obrad XLI sesji.
15. Zakończenie obrad.

W  tym  miejscu  Przewodnicząca  Rady  Gminy  odczytała  wniosek  Wójta  Gminy 
Godkowo o wycofanie z porządku obrad XLII sesji Rady Gminy Godkowo projektu 
uchwały w sprawie powołania kierownika Urzędu Stanu Cywilnego. 

Przewodnicząca  Rady  Gminy  poddała  wniosek  pod  głosowanie.  W  wyniku 
głosowania jednogłośnie 13 głosami „za”  wniosek za wycofaniem projektu uchwały 
został przyjęty.

Przewodnicząca  Rady  Gminy  odczytała  proponowany  porządek  obrad  XLII  Sesji 
Rady Gminy:
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Odczytanie porządku obrad.
3. Informacja Wójta Gminy z pracy w okresie międzysesyjnym.
4. Interpelacje i wnioski Radnych.
5. Zapytania mieszkańców gminy.
6. Prezentacja sprawozdań:

- z pracy Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Godkowie za 2013 rok,
- z działalności Biblioteki Publicznej Gminy Godkowo za 2013 rok,
- z pracy Zakładu Usług Komunalnych w 2013 roku.

7. Podjęcie uchwały Nr XLII/215/2014 w sprawie przekazania środków finansowych 
na Fundusz Wsparcia Policji z przeznaczeniem na częściowe sfinansowanie zakupu 
samochodu oznakowanego na potrzeby służby prewencyjnej.
8.  Podjęcie  uchwały  Nr  XLII/216/2014 w sprawie  diet  przysługujących sołtysom 
sołectw gminy Godkowo i zasad ich wypłacania.
9. Podjęcie uchwały Nr XLII/217/2014 w sprawie wyrażenia/niewyrażenia zgody na 
wyodrębnienie środków stanowiących fundusz sołecki w budżecie Gminy Godkowo 
na 2015 rok.
10. Podjęcie uchwały Nr XLII/218/2014 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Godkowo na lata 2014-2017. 
11. Podjęcie uchwały Nr XLII/219/2014 w sprawie zmiany budżetu gminy Godkowo 
na 2014 rok.
12. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski.
13. Przyjęcie protokołu z obrad XLI sesji.
14. Zakończenie obrad.
i poddała go pod głosowanie. Radni jednogłośnie 13 głosami „za” przyjęli porządek 
obrad.
Ad. pkt 3.
Informacja Wójta Gminy z pracy w okresie międzysesyjnym
Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, zaproszeni Goście, sołtysi. 
Chciałbym powiedzieć, że dzisiaj będzie trochę krócej, ponieważ na komisjach  Rady 
Gminy stwierdzono, że mówię za długo, ustaliliśmy, że będzie to 15 minut.  



Chciałbym  przypomnieć,  że  25  maja  2014  roku  odbędą  się  wybory  do 
Europarlamentu Europejskiego. Jest już kalendarz wyborczy dla wyborów posłów do 
PE. Na terenie gminy sprawami wyborów zajmuje się Pani Sekretarz Danuta Janczuk 
i we wszystkich sprawach związanych z tym tematem telefonicznie lub osobiście w 
urzędzie  należy się do niej zwracać. Na jesieni będą wybory samorządowe. 

Danuta Janczuk - przekazała informacje dotyczące zasad wyborów posłów do PE 
zarządzonych na 25.05.2014r . Spotkanie na temat wyborów do PE Krajowe Biuro 
Wyborcze  w Elblągu organizuje  4 kwietnia  2014.  Kolejne  wybory to  wybory do 
samorządów gmin, powiatów, sejmiku. 

Wójt - 21 marca 2014 roku w Łępnie odbyło się spotkanie, w którym uczestniczyłem 
ja,  Przewodnicząca Rady Gminy Ela Krystyna Jankowiak, Przewodnicząca Komisji 
Rewizyjnej  Renata  Korwel,  Robert  Małejko  Prezes  OSP  Godkowo  Wiceprezes 
Zarządu Gminnego OSP, ze strony powiatu elbląskiego w spotkaniu uczestniczyli: 
starosta  elbląski  Sławomir  Jezierski  i  przewodniczący  Rady  Powiatu  Elbląskiego 
Ryszard Zagalski. Tematem spotkania była współpraca między naszymi samorządami 
w zakresie remontu dróg. Kolejne, robocze spotkanie w tej sprawie zaplanowaliśmy 
na 4 kwietnia 2014. Wiemy jakie są nasze realia finansowe pod tym względem, ale 
musimy rozmawiać.
Dużym problemem na terenie  gminy  jest  brak  regularnego czyszczenia  kominów 
przez właścicieli budynków. Ostatnio mieliśmy na terenie gminy 3 pożary, których 
przyczyną było  zapalenie  się  sadzy.  Sytuacja  jest  bardzo  alarmująca,  należy  tego 
pilnować. Mieszkańcy spalają niedozwolone śmieci. Proszę sołtysów i radnych, aby 
informowali  mieszkańców,  że  przynajmniej  raz  w  roku  należy  czyścić  kominy. 
Grądki wspólnie poprosiły o kominiarza i będzie ta usługa tańsza. 
Odbywają  się  spotkania  wiejskie.  Na  spotkaniach  -  muszę  powiedzieć  radni  nie 
zabierają głosu. Jest to niedobre. Co wynika z zebrań. 90 % zgłaszanych problemów 
to drogi.  Na spotkaniach zarzucono mi,  że przyjąłem projekt,  podpisałem się pod 
nim, a nie mam uprawnień ani pracownika, który ma uprawnienia, aby uzgadniać 
projekty i nie wnosiłem uwag. Taka jest prawda. Wczoraj było spotkanie w Ornecie 
na którym powiedziałem,  że  projekt  remontu  drogi  513 przeglądało,  akceptowało 
wielu specjalistów z tego zakresu i też nie uniknięto błędów. Uwzględniono nasze 
wnioski.
Elwira Dzika Kierownik Referatu Gospodarki  Komunalnej  i  Ochrony Środowiska 
przedstawiła informację z w/w spotkania - wczoraj odbyło się w Ornecie spotkanie z 
inżynierem  kontraktu  drogi  513.  W  spotkaniu  uczestniczyli  przedstawiciele 
wykonawcy  –  SKANSKA,  przedstawiciel  zamawiającego  czyli  Zarząd  Dróg 
Wojewódzkich,  projektanci  którzy  prowadzą  nadzór  autorski  nad  projektem, 
inspektorzy nadzoru. Omawiane były tematy związane z wnioskami, które wpłynęły 
z Urzędu Gminy. Często wnioski otrzymujemy w trakcie odbywających się zebrań 
wiejskich. Np. wniosek ze spotkania w miejscowości Bielica,  w sprawie zachowania 
dotychczasowych  zjazdów,  dotyczący  umiejscowienia   lamp  w  miejscowości 



Krykajny – sami inspektorzy nadzoru wnioskowali o to również. Wniosek w sprawie 
przepustu  w  miejscowości  Godkowo.  Była  burzliwa  dyskusja  w  tym  temacie. 
Zamawiający i inżynier kontraktu obiecali, że przyjadą do Godkowa w tej sprawie. 
Wójt  powiedział,   że  od  razu  wczoraj  byli  Panowie  odnośnie  przepustu,  sprawa 
została  uzgodniona.  Poinformował  również,  że  oddanie  drogi  będzie  do  końca 
sierpnia 2014 roku.
Jeśli chodzi o drogi gminne, są w trakcie remontu. Aby zacząć remontować drogę 
najpierw bierzemy pod uwagę ilość poruszających się pojazdów po tych drogach. 
Bardziej  uczęszczana  prędzej  jest  robiona.  Robimy  to  w  ramach  pieniędzy 
wydzielonych w budżecie gminy na te prace.  Stwierdzamy jednocześnie, że dzisiaj 
zrobiona droga, po deszczu ulega zniszczeniu.  Tak jest  z drogą szutrową. A ilość 
pojazdów, która jest coraz większa robi swoje. Duże szkody na drogach robią  Lasy 
Mówi się, że duże pieniądze zabrano z Lasów do budżetu - na co będą przeznaczone 
na  razie  nie  wiemy.  Czekamy,  jak  będą  jakieś  wiadomości  to  na  pewno  je 
przekażemy. 
Wycinamy krzaki  przy  drogach gminnych i  powiatowych,  naprawiamy przepusty, 
mimo,  że  przepusty  niezależnie  przy  jakiej  drodze,  należą  do  użytkownika, 
mianowicie do tych rolników, którzy zjazdy mają, a więc muszą je robić i oczyszczać 
na własny koszt. 
Wczoraj było zebranie w Podągach. Dobrze, że przez  zimę nie było wypadku, tam 
na łuku drogi  nie  było przepustu.  Zgłoszono uszkodzony przepust.  Zawinił  Hipp. 
Rozmawiałem z p. Szustkiem mamy się spotkać i ustalić wszystkie działania, które 
doprowadzą do realizacji wniosków ze spotkania w Podągach. 
Nie ukrywam, że ci którzy nawożą na drogi z pola czy to gminne czy wojewódzkie 
muszą je sprzątać, to należy do obowiązku tego, który jedzie. Drogi powinny być 
czyszczone.  Wczoraj  mieszkańcy  Podąg  mieli  pretensję,  że  porozrzucany  jest  po 
drogach obornik,  dotyczy to zresztą wszystkich rolników, którzy mają obowiązek 
sprzątać. Mieszkańcy słusznie zwracają uwagę. 
Robiliśmy estetyzację niektórych wsi, np. teren wokół świetlicy w Szymborach. W 
najbliższym okresie mamy remontować dachy na naszych budynkach, bo niektóre są 
do remontu, będą to bieżące naprawy wykonywane przez naszych pracowników m.in 
zatrudnionych z PUP.  
Ad. pkt 4.
Interpelacje i wnioski Radnych:
W tym punkcie obrad Radni nie wnieśli interpelacji ani wniosków. 
Ad. pkt 5.
Zapytania mieszkańców gminy
Monika  Ptaszkiewicz  -  sołtys  z  Ząbrowca  –  nasi  radni  debatowali  na  naszym 
spotkaniu  z  mieszkańcami,  więc  nie  o  naszych radnych Pan Wójt  mówił,  że  nie 
zabierają  głosu.  Ja  mam nadzieję,  że  nasi  radni  będą  głosować  tak,  jak  obiecali 
mieszkańcom. Mieszkańcy chcą, aby był wydzielony fundusz sołecki. Jeśli fundusz 



sołecki by nie przeszedł, chciałam zapytać jak mamy robić Plany Odnowy Wsi, jak to 
będzie realizowane? W jaki sposób będziemy realizować te projekty, jak nie będzie 
funduszu sołeckiego? 
Sławomir Łesyk - sołtys z Godkowa – odnośnie skrzyżowania przy gminie i drogi na 
Szymbory jest bardzo źle, jest dziura, może by p. Wójt interweniował w tej sprawie; 
p.  Sołtys  poruszył  także  sprawę  wieszania  ogłoszeń  na  tablicach  przez  różnych 
ogłoszeniodawców. Trzeba by to uregulować, może np. w urzędzie powinni uiszczać 
opłaty  albo  po  prostu  niech  tego  nie  wieszają,  dotyczy  to  również  słupów 
energetycznych; zwrócił uwagę na kwestie tablic informacyjnych przy drodze 513, 
które  przy  okazji  remontu  są  wymieniane,  wskazał,  że  można  by  odzyskać 
mocowania; zgłosił wniosek o  jednolitą wizualizację na terenie całej gminy.
Odnośnie funduszu soleckiego po rozmowie z niektórymi sołtysami uważamy, aby 
zostawić go do dyspozycji wójta i w końcu zrobić coś dobrego dla tej gminy, np. nie  
mamy dróg objazdowych w ogóle, dzięki temu funduszowi możemy zwrócić się do 
starosty lub wojewody o dofinansowanie. 
Tak samo z chodnikami. Są wioski przy drodze 513, które będą miały chodniki, ale są 
miejscowości  np.  jak  Szymbory,  Dobry,  Lesiska,  gdzie  tych  chodników  nie  ma. 
Fundusz sołecki można wtedy przeznaczać na te inwestycje. 
Drózd Eugeniusz – chcę nawiązać do wystąpienia p. Wójta odnośnie tych pożarów. 
Jak to jest na terenie gminy, że miejscowości Dobry i Dąbkowo są obsługiwane przez 
spółdzielnię kominiarską, pozostałe miejscowości nie. Dlaczego tak jest?
Barbara Zadworna sołtys z Plajn - chciałam zapytać odnośnie postanowień z naszego 
spotkania ws. remontu tego naszego budynku. Jak będzie wyglądał remont budynku 
jak nie będzie funduszu sołeckiego? Czy jakieś decyzje już zapadły? 
Bogdan Chojecki - sołtys ze Stojp - na ostatniej sesji nic nie mówiłem jeśli chodzi o 
drogę powiatową, bo nie byłem pewny. Są następujące rzeczy: zmiana kierownictwa 
w  ZDP  w  Braniewie  nastąpiła,  współpraca  jest  obecnie  doskonała,  na  bieżąco 
jesteśmy w kontakcie jeśli chodzi o drogę powiatową. Wczoraj dokonano ostatnich 
ustaleń.  Zarząd Dróg wysłał  swoich ludzi,  aby przygotowali front pracy, my jako 
wieś  i  przedsiębiorstwo  włożyliśmy  w tą  drogę  już  ok.  6  tys.  złotych  łącznie  z 
materiałem i łącznie z kopaniem rowów oraz naszą robocizną. To będzie nasz wkład 
w naprawę drogi. Natomiast jeżeli chodzi o drogę gminną to dzisiaj rano 2 ciągniki 
nie były w stanie przeciągnąć lawety po tej drodze do Łukszt. Przymierzamy się do 
naprawy tej  drogi  z  wiejskich  pieniędzy.  No i  jeszcze  jest  sprawa świetlicy.  Nie 
możemy tego tematu zakończyć mimo takich czy innych ustaleń. W tym roku mam 
nadzieję, że ta świetlica zostanie skończona. 
Monika Ptaszkiewicz - sołtys z Ząbrowca - odnośnie pieniędzy na drogi. Wątpię, aby 
Pan Wojewoda dorzucił  nam pieniędzy na drogi,  bo  przegapiliśmy konkurs.  Inne 
gminy  się  zakwalifikowały.  To  były  pieniądze  na  remont  i  przebudowę   dróg 
lokalnych oraz budowę chodników przy  drogach.  Nie  wiem,  czy wszyscy sołtysi 
wiedzą o nowej ustawie o  funduszu sołeckim, że sołectwa mogą się łączyć i mogą 
robić  wspólnie  inwestycje.  Jestem  również  za  tym,  aby  fundusz  sołecki  był  dla 



sołectwa, a nie tak jak nasze sołectwo ma ponad 7 tys. zł - to dużo i przeznacza na 
drogi  gminne.  Tymi  pieniędzmi  nie  załatamy  wszystkich  dziur,  a  naprawa  dróg 
należy do zadań własnych gminy. Dodatkowo zwrot funduszu sołeckiego dla gminy 
wzrośnie o 10%  z obecnych 30 na 40.
Babiak Beata - sołtys z Piskajn - proszę p. Wójta o załatanie dziur koło p. Wróbla, 
gdyż ludzie się skarżą, że niszczą samochody i przychodzą z tym do mnie. p. Kanatek 
pytał mnie czy p. Wójt wysłał ludzi i czy oglądał przepust, tamtędy trzech rolników 
dojeżdża na pole a to jest droga gminna. Tam jest zarwany przepust i tam na prawdę 
trzeba zobaczyć co da się zrobić.    
Jolanta Czerniakow - kolonia Szymbory - przeczytałam protokół z poprzedniej sesji i 
dwa razy powtarza się remont drogi  z Karwin do Osieka i nie ma odpowiedzi. Ja 
chciałabym zapytać, co w tej sprawie u nas się dzieje, gdyż Wilczęta robią swoją 
część zaś dalsza część jest tragiczna od początku Osieka do Burdajn. 
Przewodnicząca Rady Gminy - drodzy Państwo. Radni wiedzą nad czym głosują, nad 
czym debatują. Jeżeli p. Wójt zwraca się z jakąś prośbą czy wnioskiem do radnych, 
my staramy się  te  informacje  pogłębić.  Jeżeli   czegokolwiek nie  wiemy prosimy 
pracowników  urzędu  o  dokładne  przepisy  i  interpretacje  prawne  dotyczące  m.in 
funduszu sołeckiego i odnowy wsi. Ja nie wiem, gdzie Państwo byliście, na jakim 
spotkaniu, że ktoś powiedział, że to będzie tak szybko ta odnowa wsi. To jest cały 
proces. Zaczynają się teraz spotkania. Dzisiaj będą pierwsze. Zaraz oddam głos p. 
Sekretarz,  która  powie  definicję  funduszu  sołeckiego  i  co  to  jest  odnowa  wsi, 
żebyście Państwo się zapoznali w tym temacie. 

Sekretarz Gminy -  Fundusz sołecki są to środki wyodrębnione z  budżetu gminy, 
zagwarantowane na realizację przedsięwzięć służących poprawie życia mieszkańców. 
Podstawą prawną jego funkcjonowania jest ustawa o funduszu sołeckim. Wydzielenie 
funduszu  sołeckiego  w  zamiarze  miało  spowodować  integrację  i  aktywizację 
mieszkańców  sołectw.  Aby  przedsięwzięcie  mogło  być  zrealizowane  w  ramach 
funduszu  sołeckiego,  musi  spełniać  trzy  warunki:  służyć  poprawie  życia 
mieszkańców, należeć do zadań własnych gminy i być zgodne ze strategią rozwoju 
gminy.  Katalog  zadań  własnych  gminy  określa  art.  7  ustawy  o  samorządzie 
gminnym.  Zadania  własne  gminy  obejmują  w  szczególności  sprawy:  ładu 
przestrzennego, gospodarki nieruchomościami, ochrony środowiska i przyrody oraz 
gospodarki  wodnej,  gminnych  dróg,  ulic,  mostów,  placów oraz  organizacji  ruchu 
drogowego,  wodociągów  i  zaopatrzenia  w  wodę,  kanalizacji,  usuwania  i 
oczyszczania ścieków komunalnych, utrzymania czystości i porządku oraz urządzeń 
sanitarnych, wysypisk i  unieszkodliwiania odpadów komunalnych, zaopatrzenia  w 
energię elektryczną  i  cieplną  oraz  gaz,  lokalnego  transportu  zbiorowego,  ochrony 
zdrowia,  pomocy społecznej, w tym ośrodków i zakładów opiekuńczych, gminnego 
budownictwa  mieszkaniowego,   edukacji  publicznej,  kultury,  w  tym  bibliotek 
gminnych i innych instytucji kultury oraz ochrony zabytków i opieki nad zabytkami, 
kultury fizycznej i turystyki, w tym terenów rekreacyjnych i urządzeń sportowych, 
targowisk  i  hal  targowych,  zieleni  gminnej  i  zadrzewień,  cmentarzy  gminnych, 
porządku publicznego i bezpieczeństwa obywateli oraz ochrony przeciwpożarowej i 



przeciwpowodziowej,  w  tym wyposażenia  i  utrzymania  gminnego  magazynu 
przeciwpowodziowego,  utrzymania  gminnych  obiektów  i  urządzeń  użyteczności 
publicznej  oraz  obiektów  administracyjnych,  polityki  prorodzinnej,  w  tym 
zapewnienia kobietom w ciąży opieki socjalnej, medycznej i prawnej, wspierania i 
upowszechniania  idei  samorządowej,  w  tym tworzenia  warunków  do  działania  i 
rozwoju  jednostek  pomocniczych i  wdrażania  programów pobudzania  aktywności 
obywatelskiej,  promocji  gminy,  współpracy  z  organizacjami  pozarządowymi, 
współpracy  ze  społecznościami  lokalnymi  i  regionalnymi  innych  państw.  Pod 
pojęciem „strategia rozwoju gminy” należy rozumieć nie tylko dokument uchwalony 
przez radę gminy o takiej nazwie, ale także wszystkie inne dokumenty o znaczeniu 
strategicznym  dla  gminy,  np.  miejscowy  plan  zagospodarowania  przestrzennego, 
plany  i  programy z  zakresu  ochrony  środowiska,  plany  odnowy  miejscowości, 
sołeckie strategie rozwoju, itp.
Pani sołtys Monika Ptaszkiewicz ma rację. Jest nowelizacja ustawy z dnia 21 lutego 
2014 r.  o  funduszu sołeckim,  która  weszła  w życie  20  marca  2014 r.  zastępując 
ustawę o funduszu sołeckim z 20 lutego 2009 roku. Oczywiście zmiany, o których 
wspomniała Pani Sołtys zostały wprowadzone znowelizowaną uchwałą.  I  tak jeśli 
będzie  np.  do  remontu  droga  Zimnochy-Skowrony  dwa  sołectwa  mogą  połączyć 
fundusz i przeznaczyć go wspólnie na remont drogi. Również będzie taka możliwość, 
że jeśli w trakcie roku się okaże, że chcecie zmienić decyzję odnośnie przeznaczenia 
środków z funduszu sołeckiego do 31 października można będzie podjąć taką decyzję 
i będzie podlegała akceptacji Rady Gminy ws. przesunięcia środków. 

Plan Odnowy Wsi - dzisiaj zaczynamy cykl spotkań warsztatowych w tym temacie, 
przy  udziale  eksperta  dr  Ryszarda  Zarudzkiego.  Spotkania  odbędą  się  w  5 
miejscowościach - Godkowie, Dobrym, Skowronach, Ząbrowcu i Bielicy.
Będzie  to  tworzenie  tzw.  małych strategi  dla  poszczególnych miejscowości.  W/w 
miejscowości są na szlakach rowerowych, zaś Bielica chce być wioską tematyczną. 
 
Ad. pkt 6. 

Prezentacja sprawozdań
Sprawozdanie z pracy Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Godkowie za 2013 
rok przedstawiła Kierownik Małgorzata Hurman. Sprawozdanie stanowi załącznik 
nr 2   do protokołu.  

Sprawozdanie  z  działalności  Biblioteki  Publicznej  Gminy  Godkowo za  2013  rok 
przedstawiła Kierownik Anna Korzeniowska. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 
do protokołu.

Sprawozdanie  z  pracy  Zakładu  Usług  Komunalnych  w  2013  roku  przedstawił 
Kierownik Maciej Kosiorek. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do protokołu.



Ad. pkt 7.  
Podjęcie  uchwały  Nr  XLII/215/2014  w  sprawie  przekazania  środków 
finansowych  na  Fundusz  Wsparcia  Policji  z  przeznaczeniem  na  częściowe 
sfinansowanie  zakupu  samochodu  oznakowanego  na  potrzeby  służby 
prewencyjnej.

  Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały, następnie projekt został 
poddany pod głosowanie, w wyniku którego został przyjęty – 13 głosami „za” - jako: 
UCHWAŁA  Nr Nr XLII/215/2014 - s  tanowiąca załącznik nr 5 do protokołu.  

Ad. pkt 8.  
Podjęcie uchwały Nr XLII/216/2014 w sprawie  diet  przysługujących sołtysom 
sołectw gminy Godkowo i zasad ich wypłacania.

Przewodnicząca  Rady  Gminy  odczytała  projekt  uchwały,  następnie  projekt 
został poddany pod głosowanie, w wyniku którego został przyjęty – 12 głosami „za” , 
przy 1 głosie wstrzymującym się - jako: 
Uchwała Nr Nr XLII/216/2014 – stanowiąca załącznik nr 6 do protokołu.
Ad. pkt 9. 
Podjęcie  uchwały  Nr  XLII/217/2014  w  sprawie  niewyrażenia  zgody  na 
wyodrębnienie  środków  stanowiących  fundusz  sołecki  w  budżecie  Gminy 
Godkowo na 2015 rok.

Przewodnicząca  Rady  Gminy  odczytała  projekt  uchwały  i  poddała  go  pod 
głosowanie,  w  wyniku  którego  został  przyjęty  –  8  głosami  „za”  przy  5  głosach 
„przeciw” - jako: 
Uchwała Nr XLII/217/2014 – stanowiąca załącznik nr 7 do protokołu.

Ad. pkt 10. 

Podjęcie  uchwały Nr XLII/218/2014 w sprawie zmiany Wieloletniej  Prognozy 
Finansowej Gminy Godkowo na lata 2014-2017.

Przewodnicząca  Rady  Gminy  odczytała  projekt  uchwały  i  poddała  go  pod 
głosowanie, w wyniku którego został przyjęty – 13 głosami „za” - jako: 

Uchwała  Nr XLII/218/2014 – stanowiąca załącznik nr 8 do protokołu.

Ad. pkt 11. 
Podjęcie  uchwały  Nr  XLII/219/2014  w  sprawie  zmiany  budżetu  gminy 
Godkowo na 2014 rok.

Przewodnicząca  Rady  Gminy  odczytała  projekt  uchwały  i  poddała  go  pod 
głosowanie, w wyniku którego został przyjęty – 13 głosami „za” - jako: 

Uchwała  Nr XLII/219/2014 – stanowiąca załącznik nr 9 do protokołu.
Obrady opuścili radni Ryszard Pryt i Renata Korwel.



Ad pkt 12 
Odpowiedzi na interpelacje i wnioski 
Wójt Gminy - Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, zaproszeni goście
Odpowiadając na przedstawione wnioski i zapytania:
p. Monika Ptaszkiewicz – ws. odnowy wsi i funduszu sołeckiego odpowiedziała  p. 
Sekretarz. Jeżeli chodzi o ten drugi punkt korzystanie z funduszy wojewody - my 
możemy  występować  z  powiatem  do  tzw.  schetynowek.  Myśmy  do  tego  nie 
przystąpili i wiele gmin do tego nie przystąpiło.  Nie przystąpiliśmy, nie dlatego że 
nie chcieliśmy tylko z powodu ograniczonych środków budżetu. Środki mamy takie 
jakie mamy i pod to zaplanowane inwestycje. Myślimy o skończeniu drogi gminnej 
Nafty-Skowrony.  Ta  inwestycja  ma  pierwszeństwo,  chcemy ją  dokończyć,  aby  w 
końcu była droga objazdowa.  Jak dobrze się  wsłuchiwaliście w sprawozdanie Pani 
Kierownik GOPS - to proszę go dobrze zrozumieć. Duża część mieszkańców gminy 
korzysta ze świadczeń w GOPS. W związku z tym skąd Wójt ma brać pieniądze na to 
wszystko.  O  tym też  warto  pamiętać  podejmując  jakieś  sensowne  rozmowy.  Nie 
wystarczy zaistnieć na sesji. Trzeba ocenić co się zrobiło samemu, jakie pieniądze się 
pozyskało.  Fundusze  na  "miękkie"  działania  wszyscy  mogą  pozyskać,  natomiast 
funduszy inwestycyjnych nikt nie pozyskał.  I tu jest prośba do moich kierowników 
jednostek,  aby  zwiększyli  swoją  aktywność  na  tym  polu,  bo  jest  bardzo  małe 
zaangażowanie w pozyskiwanie funduszy, mało projektów, dotyczy to całej gminy. 
Oczywiście na miarę naszych możliwości - a są one ograniczone. Inwestycje weszły 
do budżetu dopiero w 2007 roku. Musimy pamiętać, że przy inwestycjach wymagany 
jest wkład własny. 
p. Łesyk Slawomir - wykonawcy remontu drogi czekali, aż przyjdzie lepsza pogoda. 
będą  robione  skrzyżowania  na  Skowrony,  Miłakowo,  Szymbory;  tablice 
informacyjne  -  napisaliśmy  do  wykonawcy  remontu  drogi,  już  wcześniej 
odzyskaliśmy rzeczy z drogi - pozyskaliśmy sami m.in korytka, wykorzystujemy je 
teraz do remontu dróg gminnych.
p. Drózd Eugeniusz - 2 pożary były w Dobrym, czyli nie jest tak dobrze, jak Pan 
przedstawił. 
p. Barbara Zadworna - rozmowy wstępnie prowadzimy, przystanek nie powstał na 
naszym  gruncie  w  całości.  Plajny  nie  mają  świetlicy.  Na  razie  chcemy 
wyremontować dla dzieci i mieszkańców ten budynek.
p.  Bogdan  Chojecki -  udział  przedsiębiorstwa  i  zaangażowanie  w  remont  drogi 
powiatowej jest cenny. Ale należy pamiętać, że droga jest wykorzystywana głównie 
przez Nadleśnictwo i oni ją niszczą.  Jeżeli chodzi o świetlice to nie nasza wina, że 
do tej pory tak jest.
p.  Beata  Babiak –  proszę  odpowiedzieć  w  czyjej  gestii  są  przepusty  -  w  gestii 
rolników. Ci są zobowiązani do napraw. Koszt remontu drogi przez Piskajny,  to ok 
200 tys. złotych
p.  Jolanta  Czerniakow -  droga  powiatowa  Burdajny  -  Młynarska  Wola. 



Występowaliśmy kilkakrotnie w sprawie napraw. Pierwszeństwo mają te gminy, które 
dają więcej wkładu. Na naprawę drogi Osiek - granica z powiatem braniewskim 1000 
ton destruktu poszło. 
Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała o terminie kolejnej sesji tj. 15 kwiecień 
2014. 

Ad pkt 13
Przyjęcie protokołu z obrad XLI sesji.
Protokół został udostępniony do wglądu dla Radnych, którzy zapoznali  się z jego 
treścią i nie wnieśli uwag. Protokół został przyjęty jednogłośnie 11 głosami „za”.

Ad pkt 14
Zakończenie obrad.
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Rady zakończyła obrady Sesji i 
podziękowała zebranym za przybycie. Obrady zakończono ok. godz. 13:00.

Protokółowała 
Danuta Anna Janczuk 
Sekretarz Gminy


